
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Bestyrelsesmøde (og julehygge) i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid:  Mandag den 12. dec. 2011 kl. 20 – 21.30. 

Sted:  Bangsboparken 33 (Lene Friis Kanstrup). 

Deltagere: Peter Nicolaj Thorup (Bangsbo Holm), Henrik Hansen (Høje 

Bangsbo) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo Bakker).  

Fraværende: Ingen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden.  
 

Dagsordnen blev godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat.  
 
Referatet blev godkendt. 

 
3. Gartner. Endelig beslutning vedrørende gartneraftale. Vurdering af de tre 

tilbud fra Ingolf Rasmussen, Erik Kold Jensen (nyt og revideret) og fra M.V. 
Skovservice ApS (som varetager Hjelmagervængets grønne områder fra 
kommunen).  

 
En sammenligning mellem de tre 3 årige tilbud inkl. moms er: Erik Kold 

Jensen (nuværende gartner) 483.077,50 kr. (senere afgivne tilbud: 420.833 
kr.), Ingolf Rasmussen 415.012 kr. og M.V. Skovservice ApS 387.500 kr. Der 

er dermed en betydelig besparelse at hente ved at skifte gartner.  
En enig bestyrelse har besluttet og lave en foreløbig et årig aftale med M.V. 
Skovservice ApS. Dette er med forventning om, dette ”prøve-år” til årsskiftet 

2013 vil indgår som det første år af en 3 årig aftale. Lene indhenter for en 
sikkerheds skyld en reference på M.V. Skovservice ApS, da dette er et lidt 

mindre firma, som vi ikke kender meget til ud over at de passer 
Hjelmagervængets grønne arealer for kommunen. 

 

4. Snerydning – opfølgning. Herunder også status angående køb og opsætning af 
sandboksen.  

 
Set i relation til at der på denne tidspunkt på året endnu ikke er truffet endelig 
aftale med Erik Sørensen (Lindå-Balle), har bestyrelsen igen drøftet 

situationen omkring snerydningen. Vi har besluttet at fremrykke fastpris 
aftalen til næste sæson og i denne sæson blot for ryddet og saltet efter behov 

og betale herefter. Næste sæson påregner vi at lave en fastpris aftale over 3 
år, hvilket der da vil blive taget hensyn til i budgettet for det kommende år. 
PN påtager sig at kontakte Lindå-Balle for at få rettet kantsten og flyttet 

stenene ved stien mod Vosnæsparken tættere sammen, så ingen kan køre 
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igennem med bil (hvilket desværre er sket enkelte gange). Henrik bestiller salt 
og sand boks, PN monterer den og fylder sandet i fra vejen. 

 
5. Hjelmagerparken. Lene orienterer om nyt i situationen.  

 

Der afventes fortsat svar for kommunen. Vi har desuden nu fået en naturlig 
kontakt til Hjelmagervænget via den nye gartner Martin Vang fra M.V. 

Skovservice ApS, og via han også til kommunen, idet han er ansat til at holde 
deres Hjelmagervængets område af kommunen. 

 

6. Administration – post, bank m.m. Peter Nicolaj orienterer og medbringer 
eventuelle regninger samt saldo (dags dato) til indførelse i referatet.  

 

Der er 49.961,55 kr. på forretningskontoen pt. og 9.926,55 kr. på 
pluskontoen. 

 
7. Fremtidige møder og datoer. Næste møde 20/2 2012 kl. 20.00 hos Lene. 

 
8. Eventuelt.  

 

 


